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Protokół Nr LXV/23 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 29 grudnia 2023 roku 

 

Otwarcia LXV sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1001 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępcę Burmistrza, Sekretarza, Panią Skarbnik, Radcę Prawnego, sołtysów, 

radnych Rady Miejskiej w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych gości. 

Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, że w celu wypełnienia obowiązku 

wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo 

w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 12 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu). Nieobecni byli Pan Krzysztof 

Bednarz, Grzegorz Baciejowski oraz Leszek Gago Radni Rady Miejskiej w Karlinie 

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję. Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycję zmian do porządku obrad? 

 

Pani Katarzyna Kulik Przewodnicząca Komisji Skarg, wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Karlinie poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 6l. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia wniosku głosowało 12 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 
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liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LXIV sesji Rady Miejskiej 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie przewodniczących z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Karlinie. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 2024, 

b) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024 – 2032, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

d) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 rok, 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 

f) ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Karlino, 

g) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025, 

h) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej                         

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Karlino na lata 

2024-2030, 

i) przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny i Opieki nad Dzieckiem na lata 

2024– 2026 w Gminie Karlino”, 

j) przyjęcia wieloletniego programu osłonowego Gminy Karlino w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028, 
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k) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w ramach wieloletniego 

rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024 – 2028 oraz 

określenia zasad zwrotu wydatków za udzielone świadczenia dla osób 

objętych ww. programem, 

l) rozpatrzenia wniosku. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie LXV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. przyjęcie protokołu z LXIV sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LXIV sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

 

Za przyjęciem protokołu z LXIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 12 

radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LXIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informacje. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady od ostatniego posiedzenia wpłynęła odpowiedź na 

zadane ustnie pytanie podczas posiedzenia Komisji Budżetu, Zdrowia, 

Bezpieczeństwa, Kultury i Oświaty Rady Miejskiej w Karlinie dotyczące rozważenia 

ewentualnej budowy kolumbarium na cmentarzu komunalnym w Karlinie w odparciu 

o dzierżawę działek na placu cmentarnym firmom pogrzebowym. Następnie Pani 

Przewodnicząca poprosiła wszystkich zebranych na posiedzeniu o powstanie i 
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uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłej Pani Grażyny Tomczyk Przewodniczącej 

Osiedla Nr 1 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zabrał głos i razem z Przewodniczącą 

Rady Miejskiej oraz Zastępcą Burmistrza wręczyli nagrody za osiągnięcia sportowe 

w zapasach dla zawodników Panów Filipa i Igora Szuckich za zdobycie I miejsca 

w Międzynarodowych Młodzieżowych Mistrzostwach Polski U22. Nagrodę Burmistrza 

otrzymał także trener oraz Prezes MLUKS Wojciech Sadowski. Burmistrz wszystkim 

serdecznie pogratulował i życzył dalszych sukcesów. 

 

Pan Wojciech Sadowski Prezes MLUKS w Karlinie serdecznie podziękował za 

docenienie sukcesów. Na koniec złożył wszystkim zebranym życzenia noworoczne.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos, przedstawić jakieś wnioski lub 

przedstawić informacje? 

 

Nie zgłoszono innych wniosków ani informacji.  

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

 

Nie zostały zgłoszone żadne wnioski bezpośrednio do Pana Burmistrza, zatem 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy 

w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 4. 

do protokołu).  

 

Zmieniło się quorum. O godzinie 1022 do obrad dołączył Pan Leszek Gago 

Radny Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych było 13 radnych. 
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Następnie Burmistrz Karlina wspomniał, że dwa place zabaw, czyli plac na  

ul. 4 Marca, który został wymieniony i drugi plac właśnie na ulicy Kołobrzeskiej są 

bardzo atrakcyjne dla dzieci. Szczególnie na osiedlu Kołobrzeskim jest już sporo 

dzieci i będzie to fajnym miejscem do zabawy. W ramach tych środków uzyskanych 

z tego programu, spółka Homanit-Arena zakupiła 10 rowerów z przyczepką 

z kaskami oraz z takim hakiem do przewożenia tych rowerów przez samochody 

oraz 8 nowych kajaków, które znajdą się za chwilę na przystani kajakowej. 

W grudniu razem z Panią Magdą Jaworską-Dużyńską Kierownikiem Referatu 

Promocji i Rozwoju Gospodarczego Burmistrz miał okazję do spotkania z głównym 

szefem firmy Yinlun, który również zapowiedział nowe inwestycje w najbliższych 

trzech latach. Firma ma taki plan, żeby w ramach całej swojej grupy, wszystkich 

zakładów, które posiadają, w Chinach, i w Europie, w ciągu najbliższych 3 lat 

podwoić produkcję. To wiąże się z tym, że możemy spodziewać się w najbliższych 

miesiącach i latach dużych inwestycji w Karlinie, czyli budowy kolejnych nowych hal. 

Jeżeli chodzi o zatrudnienie, to były również zapowiedzi takie, że docelowo 

tu, w karlińskim zakładzie może pracować nawet 800 osób. 

Kolejną i bardzo dobrą informacją, jaką przedstawił Burmistrz było to, że, dzisiaj rano 

otrzymał na maila, informację o tym, że druga chińska firma, o której kilka razy 

już wspominał Burmistrz na sesjach, jest zainteresowana kilkudziesięcioma 

hektarami w parku przemysłowym w Karlinku. Firma zdecydowała, że swoją 

inwestycję ulokuje właśnie w Karlinie. W tym przypadku będzie możliwych około 

1000, a może i więcej miejsc pracy. Oczywiście proces przygotowania tej inwestycji, 

realizacji i oddania do użytku będzie procesem kilkuletnim. Należy mieć oczywiście 

tego świadomość, ale jak podkreślił Pan Waldemar Miśko myśli, że w przyszłym roku 

powinno dojść do procesu zakupu nieruchomości, rozpoczęcia prac związanych 

z uzyskaniem wszelkich niezbędnych formalności, dokumentacji technicznych. 

Zdaniem Burmistrza w roku 2025 mogłoby dojść do rozpoczęcia tej inwestycji, która 

potrwa, około 2, 3 lata. Oprócz potencjalnych miejsc pracy warto powiedzieć, 

że będzie to kilkadziesiąt hektarów pod dachem, a to znaczy, że to są naprawdę 

bardzo duże wpływy i dochody podatkowe. Grunty, które tam się znajdują na Karlinku 

163 ha, są własnością skarbu państwa, którymi zarządza KOWR. Burmistrz zaczął 

już starania pod tę inwestycję. Jak wyjaśnił, sytuacja jest taka, że hektar gruntu 

rolnego kosztuje dzisiaj około 50 000 zł to jest chyba cena maksymalna w dobrym 

położeniu. Natomiast ten sam hektar po wprowadzeniu tam planu zagospodarowania 
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przestrzennego, który mamy przecież i ustanowieniu parku przemysłowego na tym 

obszarze, to jest wartość 500.000-600.000 zł, czyli dziesięciokrotnie, 

dwunastokrotnie większa. Ponadto poinformował, że wystąpił osobiście z inicjatywą, 

poprzez parlamentarzystów, aby wprowadzić takie przepisy, żeby te grunty rolne, 

które mają swoje plany zagospodarowania przestrzennego pod przemysł 

i są parkami przemysłowymi, mogły być przekazane na majątek gminy, a dochody 

ze sprzedaży dzielone byłyby w proporcji pół na pół, czyli 50%. To byłby dochód 

skarbu państwa z tej sprzedaży, a 50% dochód gminy. Ta zwiększona wartość 

wynika nie z inicjatywy KOWR- u, czy skarbu państwa, tylko właśnie dzięki naszym 

staraniom i naszym zabiegom. Wartość ta tak drastycznie wzrosła i zdaniem 

Burmistrza taki podział korzyści ze sprzedaży byłby po prostu sprawiedliwy, żeby 

z tej sprzedaży korzystała również lokalna społeczność, czyli my jako samorząd 

gminny. Jak zaznaczył włodarz, nie wie, czy to się uda, w każdym bądź razie taką 

inicjatywę zgłosił i będzie robić wszystko, żeby ten proces legislacyjny 

wprowadzający te zmiany, przebiegł jak najszybciej. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 

 

Nie było więcej pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

5. Sprawozdanie przewodniczących z działalności stałych komisji Rady 

Miejskiej w Karlinie. 

Pani Barbara Kościukiewicz Przewodniczącą Komisji Budżetu, Zdrowia, 

Bezpieczeństwa, Kultury i Oświaty Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła 

sprawozdanie z działalności komisji w roku 2023, które zostało załączone 

do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu). 

 

Pani Oliwia Patyk-Sadowska Przewodniczącą Komisji Mieszkaniowej, 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Karlinie  przedstawiła sprawozdanie z działalności komisji w roku 2023, które 

zostało załączone do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu). 
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Pani Katarzyna Ostrowska Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej przedstawiła  

sprawozdanie z działalności komisji w roku 2023, które zostało załączone 

do protokołu (załącznik nr 7. do protokołu). 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, iż zgodnie z § 84d ust. 2 Statutu Gminy Karlino Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Karlinie sprawozdanie 

z działalności komisji przedstawi w miesiącu lutym 2023 r. 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionych informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 2024, 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił prezentację dotyczącą 

projektu budżetu Gminy Karlino na rok 2024. Prezentacja została załączona 

do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu). Następnie Burmistrz Karlina dodał kilka 

informacji dotyczących inwestycji. Inwestycje i wielkość tych inwestycji są bardzo 

ważne, bo one świadczą o tym, czy dają taki impuls pozytywny na przyszłość, 

zarówno w inwestycjach gminnych, ale przede wszystkim w inwestycjach 

przemysłowych, czyli fakt, który obserwujemy już od jakiegoś czasu.  HOMANIT na 

ulicy Kołobrzeskiej i Yinlun również na ulicy Koszalińskiej. Jest bardzo istotny 

element i czynnik świadczący również o kondycji, o przyszłości i rozwoju gminy. 

Nasze inwestycje są głównie po to, żeby poprawiać warunki życia mieszkańców. 

Mają taki cel i ten cel będzie spełniany, ale też skupiamy się bardzo mocno  

i planujemy kwestie dochodów, szczególnie dochodów podatkowych. Burmistrz 

odniósł się do tego co powiedział o nowej farmie wiatrowej. Przyrost podatku z roku 

na rok nie będzie na poziomie kilkuset tysięcy tylko kilku milionów. Kolejne inwestycje 

planowane, czyli biogazownia, która za chwilę będzie powstawała na Karlinku. To też 

są dochody podatkowe z roku na rok na poziomie milionowym. Jak podkreślił, należy 

pamiętać również, że w przyszłym roku powinna się rozpocząć budowa farmy 

fotowoltaicznej i to o mocy 60 MW i jest już dużo zaawansowana inwestycja, która 

przysporzy gminie 1 000 000 zł., może i 2 000 000 zł w podatku od nieruchomości 
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rocznie. Nie mówiąc już o kolejnych podatkach z hal budowanych przez HOMANIT 

czy Yinlun, czy nowej firmy, o której mówił Burmistrz na początku tej sesji. Jeżeli 

sobie wyobrazimy, że będzie pod dachem np. 20, 30 ha, a o takich wielkościach 

mówi się w tych inwestycjach, no to są podatki na poziomie 6, 7, a może  

i nawet 10 000 000 zł. Oczywiście, to wszystko będzie odbywało się w określonej 

perspektywie czasu, ale te nasze plany i działania właśnie polegają na tym, żeby 

czuć się bezpiecznie w perspektywie kilku najbliższych lat, jeżeli chodzi o finanse 

gminy. Musimy też zrealizować swoje zadania i wspierać się sporymi kwotami 

kredytów jak już tutaj zostało zauważone.  

Burmistrz wytłumaczył również, że większe wpływy podatkowe, też wygenerują dwie 

negatywne informacje. Mianowicie, jak zostanie przekroczony określony próg 

podatku w przeliczeniu na mieszkańca to wchodzi tzw. „janosikowe", czyli będzie 

trzeba część z tych podatków oddać do budżetu, który będzie rozdzielony na gminy 

mniej zasobne. Gmina również wtedy straci subwencję wyrównawczą. Taki 

przypadek Gmina Karlino miała już w roku 2019 chyba. Mieliśmy większe wpływy 

podatkowe z wiatraków 6 000 000 zł i raptem obcięto tą wyrównawczą subwencję, 

jeszcze do tego należało zapłacić „janosikowe". Mimo wszystko te wielkości 

podatków, o których zostało powiedziane, spowodują naprawdę znaczące 

zwiększenie dochodów, a tym samym większe możliwości z jednej strony 

zaspokajania potrzeb bieżących, takich jak utrzymania kultury, oświaty, pomocy 

społecznej, spraw społecznych, żłobków, przedszkoli, ale również te większe wpływy 

pozwolą też na zwiększenie możliwości inwestycyjnych w infrastrukturę, m.in. 

społeczną, drogi i będą kontynuowane wszystkie te rzeczy, które już zostały 

rozpoczęte. Burmistrz zwrócił uwagę też na centrum usług społecznych, które jest 

potrzebne i niezbędne w perspektywie kilku lat. Nowy żłobek i nowe przedszkole na 

osiedlu Biedronka i infrastruktura sportowa.  

 

Nie było pytań do prezentacji. Zatem radni przeszli do opiniowania uchwał. 

 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 
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liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/656/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu). 

 

b) wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024 – 2032, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/657/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/658/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). 

 

d) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2024 rok, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/659/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła 

o wyjaśnienia dotyczące tej uchwały. 

 

Pan Piotr Woś Zastępca Burmistrza Karlina wyjaśnił, że w związku z rosnącymi 

cenami usług, nie tylko związanych z wywozem, przyjęciem odpadów na regionalnej 

instalacji przetwarzania odpadów, dochodzą do tego koszty paliwa, energii 

elektrycznej. Niestety nie udało się zachować ceny z lat poprzednich, aczkolwiek 

zaznaczył, że cena za odpady od mieszkańców była utrzymana przez 2 lata na tym 

samym poziomie, bez żadnych podwyżek. W tym roku proponowana jest stawka 

36 zł od osoby i 35 zł dla gospodarstw domowych korzystających czy używających 

kompostowników. Po ogłoszeniu przetargu okazało się, że nie zgłosiła się żadna 

firma z ofertą. Dlatego mieliśmy możliwość negocjowania stawek za odpady 

komunalne zgodnie z jedną ofertą, która wpłynęła, musieliśmy przeliczyć to wszystko 

i stawka, która wystarczy na pokrycie kosztów związanych z funkcjonowaniem 

systemu, musi wynosić 36 zł. Zaznaczył, że w kosztach tej stawki jest również 

funkcjonowanie Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów tzw. PSZOK-u na ulicy 

Kołobrzeskiej. Robione jest wszystko, co możliwe, żeby te koszty były jak najniższe. 

Jak zostało zauważone też w sprawozdaniu Burmistrza, Gmina podpisała umowę 

na odbiór elektroodpadów, gdzie już nie będzie płacone za ich wywóz, a dostaniemy 

pieniądze za przyjęcie tych elektroodpadów, to jest 300 zł za tonę. Robimy, 

co możemy, żeby, te odpady nie były zbyt drogie dla mieszkańców, aczkolwiek jak 

jest pokazane również w uzasadnieniu proponowanej uchwały te stawki są zbliżone, 
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a niejednokrotnie niższe niż u naszych sąsiadów, w gminach ościennych. Można 

tylko dodać, że tam, gdzie stawki są niższe, wiąże się to z tym, że odległość 

do tzw. składowiska odpadów jest znacznie niższa, niż u nas. Gmina Karlino wozi 

odpady do miejscowości w gminie Rymań.  

 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/660/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

f) ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Karlino, 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głosu oraz dodał, 

że przy wodzie trzeba sobie też wyraźnie powiedzieć, że od trzech lat stawki dla 

odbiorców indywidualnych i nie tylko za wodę, ale i za ścieki nie zmieniły się. 

Utrzymujemy to na dotychczasowym poziomie. To głównie oczywiście, wynika 

z tego, że przedsiębiorstwo Wody Polskie nie chce zatwierdzić taryf dla 

Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji w Białogardzie. W przyszłym roku Gmina 

zaplanowała 600 000 zł środków dla spółki RWiK.  Informacja została to przekazana 

w materiałach. Jest taka konieczność, bowiem bez tych podwyżek trudno się 

utrzymać firmie na powierzchni. W związku z tym my jako wspólnicy Spółki, a jest 

tam 8 gmin, będziemy musieli wnieść w pierwszym półroczu dopłaty i ta dopłata 

z naszego budżetu do RWiK wyniesie 300 000 zł. Niemniej jednak wszystko 

wskazuje na to, że przynajmniej jeszcze w pierwszym półroczu przyszłego roku tych 

podwyżek nie będzie, a jak sytuacja będzie wyglądała w drugim półroczu, to zostanie 

określone dopiero po tym, jak Wody Polskie, zatwierdzą nową taryfę dla RWiK 

w Białogardzie. 
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Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/661/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

g) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/662/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

h) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej                         

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Karlino na lata 

2024-2030, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/663/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

i) przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny i Opieki nad Dzieckiem na lata 

2024– 2026 w Gminie Karlino”, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/664/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

j) przyjęcia wieloletniego programu osłonowego Gminy Karlino w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/665/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 

k) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w ramach wieloletniego 

rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024 – 2028 oraz 
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określenia zasad zwrotu wydatków za udzielone świadczenia dla osób 

objętych ww. programem, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/666/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

l) rozpatrzenia wniosku. 

Trzy stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LXV/667/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 29 grudnia 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20. do protokołu). 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy radni mają do złożenia na piśmie jakieś interpelacje lub 

zapytania? 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie żadnych zapytań ani interpelacji. 

 

8. Zakończenie LXV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 
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29.12.2023 r. złożyła wszystkim noworoczne życzenia oraz podziękowała za 

przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 1115 dokonała zamknięcia LXV sesji 

Rady Miejskiej w Karlinie. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Agata Anielska 
 
 
 
Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


